
Åvangsskolen 
Skolebestyrelsen 
 
 

Bestyrelsesmøde onsdag, den 7. september 2022 kl. 

17.00-19.00 på lærerværelset 
 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Claus Rylander-Christensen, Per 
Kofod,  
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul-Erik Killendahl  
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Iben Halskov 
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Rikke Beier, Kasper Winstrup Johansen 
 
Afbud: Rikke, Dorthea, Claus, Iben 

 

Dagsorden 
 

Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 
 

  Godkendt 

2. Orientering fra: 
Ledelse: 

• Personalenyt 

• Økonomirapport til 
orientering 

• Ind- og udmelding af 
elever 

Formand:  
 
Medarbejdere: 
 
Elever: 
 

 Ledelse: Omkring skoleleder kommer der 
opslag til besættelse pr. 1. januar. Der er 
et ønske om at skolechefen tager et 
lyttemøde med hele personalegruppen. 
Der er nationale test i år, men der er 
arbejdsgruppe i gang som behandler om 
det skal fortsætte i samme form. 
Uddannelsesparathedsvurderingerne har 
ændret sig, så man ikke længere kan 
bruge ordet: ikke uddannelsesparat. 
Elevplaner er erstattet af meddelelsesbog 
i Min Udd. Det skal være mere enkelt. 
Dette skoleår er et prøveår. Økonomien 
følger budgettet. 1 elev udmeldt og 4 
indmeldt siden sidste møde. 
Formand: Intet. 
Medarbejdere: Der er faldet ro på efter en 
hektisk skolestart.  
Elever: Elevrådet har haft første møde. 
Telefonregler var på som punkt. Clara er 



blevet formand og Iben næstformand og 
de er begge valgt til skolebestyrelsen. 
Elevrådet er også det grønne råd, nu hvor 
vi har fået Grønt Flag. Borgmesteren 
kommer den 29. september kl. 8.30-9.30, 
hvor han holder en tale og vi hejser det 
grønne flag. De forældrevalgte er meget 
velkomne. 

3. Tilbagemelding fra mødet i 
samråd den 5/9 
 

 Fuld delegation fra Åvangsskolen. Morten 
Riis deltog som repræsentant fra BSU. 
Foredrag om digital dannelse foregik 
online. Bestyrelsen vender tilbage til BSU 
med ønsket om mere dialog og tid til 
drøftelse på disse møder. Kasper 
udformer brevet. 

4. Suppleringsvalg 4. oktober 
 

 Vi har fået god respons. 4 har meldt sig 
som interesserede. Kandidaterne vil skrive 
lidt om sig selv på Aula i næste uge. 

5. Godkendelse af revideret 
mødeplan for skoleåret 22/23: 
Onsdag den 7. september 
Tirsdag, den 4. oktober 
Mandag, den 7. november 
Tirsdag den 6. december 
Onsdag den 18. januar 
Torsdag, den 16. februar 
Mandag, den 20. marts 
Tirsdag, den 18. april 
Onsdag, den 10. maj 

 

  
Godkendt 
Evt. temadag i foråret. 

6. Punkter til næste møde  Kommende møder: 
Ordensregler 22/23 
Elevtrivselsmålingerne fra foråret 
Videre arbejde med legepladsområderne 

7.  Eventuelt 
 
 

  
Orangeriet er strandet, men der er 
bevilget 120.000,- fra åben skole pulje til 
det, og der er planer om at bruge dem til 
et overbygget område med sejl evt. 

8.  Godkendelse af referat 
 

  
Godkendt på mødet 

 
 
Kasper Winstrup Johansen 
Skoleleder 
 


